

# Summer Employment Opportunities



Work for the Ontario Public Service and make a difference. Every summer, we hire students for a variety of summer jobs across the province. Check us out!

Summer employment opportunities are:

- **Full-time, temporary** positions
- Ranging from **7-16 weeks**
- Between **May and Labour Day**
- Paid either **\$10.25** or **\$11.10** per hour

Apply online at  
**Ontario.ca/careers**

during the following posting periods:

**February 14 to March 2**

**March 21 to April 6**

Each posting period has different jobs. So make sure you check out all posting periods that apply to you.

*Remember to apply  
by the deadlines!*

**For more information** go to **ontario.ca/careers** select **Youth and New Professionals** go to **Summer Employment Opportunities**

For general student employment inquiries, contact Employment Ontario at 1-800-387-5656



# Perspectives d'emplois d'été



Travaillez dans la fonction publique de l'Ontario et faites une différence. Chaque été, nous embauchons des étudiants pour divers emplois en Ontario. Consultez notre site!

Emplois d'été offerts :

- **emplois temporaires** à temps plein;
- durée de **7 à 16 semaines**;
- entre **mai et la fête du Travail**;
- salaire de **10,25 \$** ou de **11,10 \$** l'heure.

**Postulez en ligne à  
Ontario.ca/carrieres**

durant les périodes suivantes :

**14 février au 2 mars;**

**21 mars au 6 avril.**

Des postes différents sont offerts durant chaque période. Consultez notre site pour toutes les périodes qui vous concernent.

**N'oubliez pas de postuler  
avant la date limite!**

**Pour de plus amples renseignements**, allez sur **ontario.ca/carrieres**, et cliquez sur **Jeunesse et nouveaux professionnels**, puis sur **Possibilités d'emploi d'été**.

Pour des questions générales sur les emplois pour étudiants, communiquez avec  
Emploi Ontario au 1 800 387 5656.

